

NIEUWE REGERING SLEUTELT AAN STELSLS VOOR LASTENVERLAGING

De regering Michel I streeft naar een uitbreiding van de lastenverlaging voor eerste aanwervingen. De geplande versterking van de structurele vermindering wordt dan weer (even) uitgesteld. Let wel, het gaat om plannen die nog niet definitief zijn geworden.

Acerta

Bron: Persbericht van de ministerraad van 27 november 2014



Eerste aanwervingen worden interessanter

In een ontwerp van Programmawet streeft de nieuwe regering naar een versterking van de lastenverlaging voor de eerste drie aanwervingen. Aanwerven wordt dus financieel interessanter. Ook de vorige regering investeerde al in een loonkostendaling voor eerste aanwervingen en introduceerde in die optiek een korting voor een 4e en 5e aanwerving. Vanaf 1 januari 2015 worden de driemaandelijks verminderingen van de werkgeversbijdragen op de eerste drie banen verhoogd met 50 euro per kwartaal. Dat geeft volgende verminderingsbedragen:

Een zelfstandige die besluit een eerste werknemer aan te werven, geniet dan vanaf 1 januari 2015 een korting op zijn sociale bijdragen van 6.200 in plaats van 6.000 euro tijdens het eerste jaar van tewerkstelling.

De versterking geldt niet voor de 4e en 5e aanwerving, daar blijven de vroegere verminderingsbedragen gelden.

Uitstel versterking structurele vermindering

De structurele vermindering is een lastenverlaging toegekend per kwartaal die niet aan welbepaalde doelgroepen is gelinkt. De vermindering bestaat uit een forfaitair bedrag dat eventueel verhoogd wordt met een supplement voor lage lonen of voor hoge lonen (die net aan hoge bijdragen onderworpen zijn). De vermindering verschilt voor drie categorieën van werkgevers.

De private -profitsector maakt de eerste categorie uit.

De vorige regering had een groeipad uitgewerkt voor het optrekken van het forfait (en de lageloon grens) zodat meer werknemers een hogere korting zouden kunnen genieten. Gepland was dat er op 1 januari 2015 een eerste verhoging zou komen van het verminderingsbedrag voor de structurele vermindering voor werkgevers van categorie 1 en vervolgens ook in 2017 en 2019. In de nieuwe planning komt er pas een eerste (versterkte) verhoging in 2016. Ook het optrekken van de lagelooncomponent (voor elk van de drie categorieën) wordt in overeenstemming hiermee uitgesteld.

Aanwerving van een ...	Gedurende 5 kwartalen (korting per kwartaal)	Gedurende 4 volgende kwartalen (korting per kwartaal)	Gedurende 4 laatste kwartalen (korting per kwartaal)
1e werknemer	1.550 euro	1.050 euro	450 euro
2e werknemer	1.050 euro	450 euro	450 euro
3e werknemer	1.050 euro	450 euro	0 euro
4e werknemer	1.000 euro	400 euro	0 euro
5e werknemer	1.000 euro	400 euro	0 euro

Tot slot

De hier aangekondigde maatregelen worden pas definitief na publicatie van de betreffende wetswijzigingen in het Belgisch Staatsblad en kunnen dus nog onderhevig zijn aan wijzigingen. ■

GOOSSENS HEFTRUCKS bvba

VERKOOP - VERHUUR - SERVICE SPECIALITEIT STILL



TWEEDEHANDS ELEKTRISCHE
HEFTRUCKS, STAPELAARS EN TRANSPALLETEN

Ambachtenlaan 10 - 9080 LOCHRISTI (kmo-zone Lozen Boer)
Tel. 09.356.39.69 - Fax 09.356.39.29

www.goossensheftrucks.be